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PROTOKOLL 
 
ARBETARSKYDDSKOMMISSION / SAMARBETSKOMMITTÉ 
 
Mötet hölls måndag 12.3.2020 kl. 14.45-15.43 i Sessionssalen med Teams 
kontakt till Vasa  
 
Medlemmar (suppleant): 

Arbetsgivarrepresentanter: Elina Stadigh, ordf. (Linda Gerkman), Helena 
Strandell (Tove Ahlskog-Pursiainen), Karen Spens 

Representanter för FOSU: Åke Finne (Marit Nilsson-Väre), Petri Mäntysaari 
(Kristina Heinonen), Nikodemus Solitander (Johanna Gummerus), Tua 
Hindersson-Söderholm 

Representanter för YHL: Robert Krogars (Barbara Cavonius)  

 

Arbetarskyddsfullmäktig: Johan Vestin 

 

Sekreterare:   Johan Vilén  
 
Sakkunniga:  Klas Nyström 
    
 
Agenda 
 

a) Val av protokolljusterare för mötet. 
 
Till protokolljusterare valdes Helena Strandell och Nikodemus Solitander 
 

b) Fastställande av agendan för mötet. 
 
De närvarande beslöt enhälligt att lägga till det aktuella Coronaärendet till 
agendan.  

 
Samarbetskommitténs ärenden 

 
1. Eventuell flyttning från Arkadia-byggnaden till Arkadiagatan 28 
 

Hanken äger sina huvudbyggnader i Helsingfors och Vasa men hyr utrymmen i 
Arkadia-huset och i Economicum i Helsingfors. Arkadia-huset ägs idag av 
fastighetsbolaget Hemsö. Det nuvarande hyresavtalet går ut sommaren 2025.  
 
Hanken har fått ett erbjudande av Arkadia-husets ägare att flytta till ett nytt hus. 
Orsaken till att Hemsö önskar att Hanken flyttar är att Hemsö skulle vilja få båda 
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Arkadia-husen tomma för att komma vidare med förhandlingar om ett hyresavtal 
med en part som skulle behöva hela Arkadia-huset. Hemsö skulle erbjuda en lägre 
hyra, utföra vissa renoveringsarbeten och bidra med hjälp av flyttning. En eventuell 
flyttning kunde tidigast ske antingen i augusti 2020 eller årsskiftet 2020/2021.   
 
De utrymmen Hemsö erbjuder Hanken är belägna i ett hus i korsningen av 
Arkadiagatan och Mechelingatan, där det finns ungefär lika många kvadratmeter 
som i Arkadia-huset.  
 
De anställda vid institutionen för företagsledning och organisation och 
institutionen för marknadsföring kallades till öppet diskussionsmöte 3.3.2020. Där 
presenterades de preliminära planerna. Detaljplanering hade inte ännu inletts och 
ett nytt hyresavtal har inte heller ännu ingåtts med Hemsö. På mötet diskuterades 
frågan allmänt (se anteckningar från mötet Bilaga 3). Personalen önskade i 
brådskande ordning att Hanken utreder antalet personer som idag verkar i 
Arkadia-huset och som behöver arbetsutrymmen i det nya huset Arkadiagatan 28 
för att utreda om det finns plats för alla (se Bilaga 1 och 2).  
 
En öppen visning av de eventuella framtida utrymmena har hållits 12.3.2020. 
Diskussionsmötet sammankallades med kort varsel eftersom målet var att förse de 
berörda med information så fort som möjligt. Därför kunde man inte ännu på 
mötet ge exakta planritningar och kalkyler över rumsfördelning.  
 
Om planerna om att flytta går vidare engageras den berörda personalen i 
planeringen så att alla ämnen har en representant i planeringsgruppen.  
 
Bilder över de skisser av möjliga planlösningar för den eventuella nya byggnaden  
som Hemsö levererat ingår i Bilaga 1. 
 
Bilagor:  

1. Bilder av lokalerna på Arkadiagatan 28, skisser på möjliga nya planlösningar 
för byggnaden på Arkadiagatan 28, rumsfördelning i nuvarande Arkadia-
byggnaden 

2. Sammanställning av personal i nuvarande Arkadia-byggnaden 
3. Anteckningar från diskussionsmötet för personalen 03.03.2020 

 
Förslag: Samarbetskommittén borde diskutera en eventuell flyttning till 
Arkadiagatan 28 och ge ett utlåtande till rektor. 
 
Beslut: Samarbetskommittén föreslår för Rektor att en arbetsgrupp ska tillsättas 
för att utreda centrala frågor för den eventuella flytten, såsom utrymmesbehov, 
potentiella planlösningar och behovet av att införskaffa nya möbler.  
Arbetsgruppen föreslås bestå av två representanter för varje större ämne och en 
representant från varje mindre ämne, en senior doktorand, en junior doktorand, 
och två representanter för arbetsgivaren.   
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Till arbetsgivarrepresentanter föreslogs Klas Nyström och Elina Stadigh. 
 
Representanter för ämnena och doktoranderna borde väljas genom 
institutionsmöten. Mötena kunde skötas på distans.  
 
 
Protokollsanteckningar:  
 
Klas Nyström presenterade ärendet. Tidtabellen är lite ansträngd- Hanken borde i 
praktiken göra avtal med Hemsö i mars, och det skulle vara fördelaktigt om flytten 
kunde ske redan på sommaren.  
 
Rumsfördelning, planritningar, open office-planer och behovet av 
möbelanskaffning diskuterades. Kommittén var ense om att dessa frågor borde 
behandlas i en arbetsgrupp som representerar den berörda personalen och som 
kunde ta de verkliga behoven i beaktande. 
 
 
 

2. Övergång till distansarbete till följd av regeringens informationstillfälle 
angående Corona-viruset 
 

Rektor informerade samarbetskommittén om Hankens åtgärder till följd av 
regeringens informationstillfälle angående Corona-viruset. 
 
Hanken övergår till distansarbete för alla från och med fredag 13.3.2020. 
Utbildning ska från och med måndag 16.3.2020 ske på distans. Personal kan ännu 
hämta material från Hankens fastigheter. Arbetsresor, också mellan Helsingfors 
och Vasa, är förbjudna.  
 
Protokollsanteckningar: 
 
Åtgärderna görs med framförhållning. Vi önskar med de radikala åtgärderna 
gällande stängning av Hankens fastigheter och undervisning och arbete endast på 
distans skydda de svagaste i samhället och bära vårt ansvar.  
 
Utbytesstuderande på väg utomlands är stoppade, och de som redan är utomlands 
informerade att de får återvända hem, inte bara från epidemiområden. De beviljas 
även dispens från den obligatoriska utlandsterminen på kandidatnivån, . 
All undervisning ska göras på distans (specialsituation). 
 
Information uppdateras vartefter. Morgondagens (13.3) och lördagens (14.3) tenter 
inställda.  
 
Gästföreläsningar blir svåra att ordna.  
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Alla tenter är inhiberade på fredag och lördag (13.3-14.3 2020). Fr.om. Måndag 
(16.3.) ska all undervisning ske digitalt. Första veckan kan examinatorn använda 
för att planera om kursen. Varje examinator måste anmäla kursens situation på 
Moodle-hemsidan. Varje examinator har full rätt att planera om 
examinationsformen i den här situationen. Sunt förnuft måste användas för att få 
detta skött.  
 
Personer som inte har fysisk infrastruktur för att undervisa hemifrån kan ta 
kontakt med datacentralen via help@hanken.fi.  
 
 Mötet avslutas 15:43.  
 
 
 
Helsingfors 12.03.2020 
 
 
 
__________________ 
Linda Gerkman 
Ordförande (Suppleant) 
 
 
 

__________________ 
Johan Vilén 
Sekreterare 
 

__________________ 
Helena Strandell 
Protokolljusterare 
 

__________________ 
Nikodemus Solitander 
Protokolljusterare 

 


